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     卡帕多西亚卡帕多西亚

土耳其世界文化遗产 ，是历史上的一个地区名。 拥有

历经百万年形塑的奇幻地貌景观，被称为地球上最像

月亮的地方，星际大战将其作为天然外景地。

Validity: All Season
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1010天天77晚晚

TURKEYTURKEY
Cultural Between Europe & Asia
Istanbul | Bursa | Pamukkale | Cappadocia | Ankara

浪漫浪漫  土耳其土耳其
横跨欧亚大陆“文明的摇篮”横跨欧亚大陆“文明的摇篮”

伊斯坦堡 | 布尔萨 | 帕姆凯尔 | 卡帕多西亚 | 安卡拉伊斯坦堡 | 布尔萨 | 帕姆凯尔 | 卡帕多西亚 | 安卡拉
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10天7晚 浪漫土耳其10天7晚 浪漫土耳其

午餐 / 晚餐DA
Y 伊斯坦堡 (155KM/2hrs) 布尔萨2

【绿色清真寺】一座美丽的寺庙，它是土耳其建筑从塞尔柱时期的波
斯风格向纯粹土耳其式建筑转变的标志点。

【布尔萨大清真寺】这个地方是一个世界文化遗产，保存于13世纪，
。他有20个圆顶组成，非常的漂亮，内部和周围都有很多美丽的基础
设施，晚上的喷泉看上去也特别的美丽。

【古丝绸集市】数百年来，该市集一直是布尔萨的购物中心

5* Kervansara Y Thermal or similar住宿

(机上用餐)DA
Y 新加坡/吉隆坡 (飞往) 伊斯坦堡1

早餐 / 午餐 / 晚餐DA
Y 布尔萨 (440KM/5hrs) 帕姆凯尔3

【海亚拉波里斯】【棉花堡】

这座废墟在西元二，三世纪繁荣兴旺及冻结的瀑布，闪亮的白色阶梯
眷顾状景观，泉水据说对眼睛，皮肤很好，而且还有治疗风湿，气喘
和皮肤炎作用。

5* Pam Thermal or similar住宿

早餐 / 午餐 / 晚餐DA
Y 帕姆凯尔 (400KM/5hrs) 科尼亚 (250KM/3hrs) 卡帕多细亚4

【梅夫拉纳博物馆】位于土耳其科尼亚，为13世纪波斯人苏菲派神秘
主义者鲁米的陵墓，以及梅夫拉维教团的德尔维希（旋转托钵僧）的
住所。

【商队驿站】一种设立在古代贸易路线，尤其是丝绸之路上为长途跋
涉的商队提供停靠、住宿等服务的设施。

Cappadocia Cave Hotel住宿

早餐 / 午餐 / 晚餐DA
Y 卡帕多细亚5

【地下城】为了避开战争，古人建立了这些蜂窝状的结构地下城并可
以躲藏至少三万人。 地下城内通风良好，各式的设备都有

游览【僧人谷】, 【蘑菇谷】, 【爱情谷】, 【阿瓦诺斯镇】

停留拍照【烏奇薩要塞】这块平原上凸起的六十米高的巨大岩石简直
就是一件现代主义的艺术品，数个圆锥型的巨岩被早期的定居者挖空
建成要塞，相连形成庞大社区。 

Cappadocia Cave Hotel住宿

早餐 / 午餐 / 晚餐DA
Y 卡帕多细亚 (300KM/3.30hrs) 安卡拉 (200KM/2hrs) 波鲁6

【盐湖】面积与水深随季节变换而变化，春季水面宽广，景色最美，
被称为土耳其的“天空之境”。

【安卡拉阿塔图陵墓】向现代土耳其之父致敬，他的遗体没有摆在石
造灵柩带上面瞻仰，而是埋在地下非常深的一个房间里

5* Bolu Koru or similar住宿

早餐 / 午餐 / 晚餐DA
Y 伊斯坦堡8

【艾郁普苏丹清真寺】位于伊斯坦布尔欧洲一侧的艾郁普区，靠近金
角湾，君士坦丁堡城墙外。 

【鲁斯坦帕夏清真寺】一座奥斯曼清真寺，位于土耳其伊斯坦布尔艾
米诺努区的草垫织工市场。

【大型市集】集有三千多个挡位销售各种商品，如茶叶，土耳其茶具,
纪年品与服飾等及香料市場。

5* Tryp By Wyndham or similar住宿

早餐 / 午餐 / 晚餐DA
Y 伊斯坦堡9

【蓝色清真寺】这是一座伊斯兰中完整的社会中心。

【竞技场】是在罗马皇帝塞佛鲁斯朝代所建，目前留存有三座比较值
得注意的纪念碑。

【圣索菲亚教堂】是在西元536年前所建的，经过改朝换代，依然是伊
斯坦堡及全世界最壮观和最景致的教堂。

(机上用餐)DA
Y 新加坡/吉隆坡 (飞往) 伊斯坦堡10

早餐 / 午餐 / 晚餐DA
Y 波鲁 (280KM/4hrs) 伊斯坦堡7

【博斯普鲁斯游船】您可以一睹伊斯坦堡的旧城和新城两岸风景，并
同时欣赏欧亚板块的两岸风景。

【香料市场】是伊斯坦布尔最大、最古老的香料市场，建于17世纪60
年代。

5* Tryp By Wyndham or similar住宿
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10DAY 7NIGHT 10DAY 7NIGHT Romance TurkeyRomance Turkey

Green Mausoleum & Mosque The mihrab in the Green Mosque is a magnificent 
example of tile art. Its bluish-green tiles are adorned with turquoise ornaments, 
and the mosque takes its name from this mihrab.

Great Mosque is a historic mosque in Bursa, Turkey. It was commissioned by the 
Ottoman Sultan Bayezid I to commemorate his great victory at the Battle of Nico-
polis.

Silk Bazaar is in a beautiful building built around a courtyard with shops and cafes 
on the ground floor and the silk market on the first floor.

Lunch / DinnerDA
Y I s t a n b u l (155KM/2hrs) B u r s a2

5* Kervansara Y Thermal or similarH o t e l

Ancient spa city, Hierapolis & Cotton Castle

Built by the Romans above travertine pools taking advantage of its curative powers 
with calcareous hot springs descending over cliffs forming white terrace flowing 
into basins.

Breakfast / Lunch / DinnerDA
Y B u r s a  (440KM/5hrs) P a m u k k a le3

5* Pam Thermal or similarH o t e l

Mevlana Mausoleum

in memory of a great philosopher, Rumi, became known as Mevlana meaning 
“Our Guide” to his followers. 

Caravanserai

A caravanserai was a roadside inn where travelers (caravaners) could rest and re-
cover from the day’s journey.

Breakfast / Lunch / DinnerDA
Y P a m u k k a le  (400KM/5hrs) K o n y a  (250KM/3hrs) C a p p a d o c ia  4

Cappadocia Cave HotelH o t e l

Meal on boardDA
Y S in g a p o r e /K u a la  L u m p u r  (F lig h t ) I s t a n b u l1

Underground City

The city could accommodate up to 20,000 people and had amenities found in 
other underground complexes across Cappadocia, such as wine and oil presses, 
stables, cellars, storage rooms, refectories, and chapels.

Visit: Love Valley, Pigeon Valley, Avanos Village

Urchisar Castle

Centuries-old citadel perched on a rock spur, with commanding views of Cappa-
docia from the top.

Breakfast / Lunch / DinnerDA
Y C a p p a d o c ia  5

Cappadocia Cave HotelH o t e l

Salt Lake

was the second largest lake in Turkey surface area and one of the largest hypersa-
line lakes in the world.

Ataturk Mausoleum

Is a complex located in the Çankaya district of Ankara, which includes the mau-
soleum of Mustafa Kemal Atatürk. Designed by Emin Onat and Orhan Arda, the 
construction of Anıtkabir began in 1944 and was completed in 1953.

DA
Y Cappadocia (300KM/3.30hrs) Ankara (200KM/2hrs) Bolu6

5* Bolu Koru or similarH o t e l

Breakfast / Lunch / Dinner

Bosphorus Cruise along Bosphorus Strait that separate Europe and Asia and con-
necting the Black Sea to the Marmara Sea.  

Spice Bazaar is one of the largest bazaars in the city. Located in the Eminönü quar-
ter of the Fatih district, it is the most famous covered shopping complex after the 
Grand Bazaar.

Topkapi Palace is the largest and oldest palace in the world to survive to our day. 
That was the primary residence of the Ottoman sultans for approximately 400 
years of their 624-year reign. 

DA
Y Bolu (280KM/4hrs) Istanbul7

5* Tryp By Wyndham or similarH o t e l

Breakfast / Lunch / Dinner

Visit Ayyub Al Ansari Mosque, Rustempasa Mosque, New Mosque, Suleymaniye 
Mosque

Grand Bazaar, one of the oldest and largest indoor bazaars with over more 
than 3000 shops.

DA
Y Istanbul8

5* Tryp By Wyndham or similarH o t e l

Breakfast / Lunch / Dinner

Blue Mosque, famous for its blue tiles. 

Hippodrome of Constantinople where horse and chariot races used to take place. 

St. Sophia Museum which is one of the greatest religious and architectural mar-
vels of all times. 

After that transfer to Airport for your flight.

DA
Y Istanbul9 Breakfast / Lunch / Dinner

Meal on boardDA
Y A r r iv e  S in g a p o r e /K u a la  L u m p u r10
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The product images shown are getting from internet for Illustration purpose only

Travel Information

Currency
Turkish Lira
10 TRY    = MYR 3.00

Time Zone
GMT +3 (5 hours ahead Malaysia Time)

Phone Code
+90

Weather
March - May                         : 10 - 26 °C

June - August                      : 24 - 48 °C

September - November : 12 - 29 °C

December - February      :   3  - 16°C

Covid-19 Related

Most travellers from Malaysia with proof of full COVID-19 vaccination can enter 
Turkey. Fully vaccinated travellers are not required to quarantine on arrival. 

Fully vaccinated travellers are not required to have a negative COVID-19 test result 
before travelling to Turkey.

Travellers under the age of 12 are exempted from showing proof of vaccination or 
pre-travel negative COVID-19 test results. This also applies to travellers with proof of 
recovery in the past 6 months.

Travellers must complete an Entry Form online a maximum of 72 hours before 
departure to Turkey. https://register.health.gov.tr/

TURKEY PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:
1. Tours are conducted in English Speaking Tour Guide Services.

2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.

3. Meals arrangement in Local Delight.

4. Turkey’s Motorway Speed Limit is 120km/h. These reference distance be-

tween each sightseeing.

TRAVEL DOCUMENT
It is passenger’s responsibility to ensure that have a valid international pass-
port at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & 
health certificates if required.
Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance 
to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight 
detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:
1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without 
prior notice. 
2. Every person participating in Top-One Travel’s Tours all travel at his/her 
own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional 
expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport ser-
vices, sickness, weather, strikes, war or other causes.
3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary 
at any time due to unforeseen circumstances, especially during eak periods or 
in the event of a force majeure. 
4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://
www.top-one.com.my/more/tnc .
5. All Pictures shown are for illustration purpose only.

土耳其配套基本条款

1. 所有行程景点以英文讲解为准。

2. 如三人房型，房内第三名住客床褥将以折叠式为准。

3. 餐食方面为当地特色餐及当地本土餐食。

4. 土耳其高速公路限速为120km/h，以上列明参考景点距离。

旅游文件旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上（从返程日期计算

起），并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证

申请相关资料。

旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规：条规：

1.所有行程，膳食，酒店住宿和交通可能会有所更动，依据任何的情况而定，

恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况，特别是旅游旺季期间，第一旅游将保留更改行

程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的

特殊情况（例如：交通延误/取消，天气，疾病，示威，战争，天灾等），而

引发而外指出问题，第一旅游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规，请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/

more/tnc。

5.以上图片仅供参考用途，请以实物为准。

TURKEY
土耳其

Bulgaria
保加利亚

Greece
希腊

Georgia
格鲁吉亚

Armenia
亚美尼亚

Iraq
伊拉克

Syria
叙利亚

Istanbul
伊斯坦堡

Pamukkale
帕姆凯尔

Konya
科尼亚

Cappadocia
卡帕多细亚

Bursa
布尔萨

Ankara
安卡拉

Bolu
波鲁


